
PO SLEDEH DELEGATSKIH VPRAŠANJ

Kaj je z Gmajnicami!
Kako je s spremembo namembnosti Gmajnic

zanima konferenci delegacij 46 in 47, odgovor na
vprašanje pa je pripravil predsednik občinskega
komiteja za varstvo in urejanje okolja Janez Ko-
vač: »Osnutek urbanističnega načrta dobrovške
doline bo sedaj, po izidu intervencijskega zakona
o varstvu kmetijskih zemljišč prav gotovo poprav-
Ijen, saj gradnja tako stanovanjskih objektov kot
industrije na zemlji prve in druge kategorije ni
dovoljena. Te načrte bo treba prenesti na območ-
ja, kjer zanje ne bo ovir. Obenem pa za načrte,
take kot so zdaj, govori dejstvo, da je območje
Gmajnic »prepredeno« s prometnimi žilami -
Tržaško cesto, avtocesto in železnico.«


